

13 January 2026

13 يناير 2026

Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: NMDC Infra and Consolidated Contractors Company (CCC) Complete the establishment of NMDCCC.

الموضوع: "إن إم دي سي إنفرا" و Consolidated Contractors Company "NMDCCC" تعلن عن تأسيس Company

We are pleased to announce that NMDC Group through its wholly owned subsidiary NMDC Infra. and Consolidated Contractors Company (CCC) completed the establishment of a new company "NMDCCC".

يسر إن إم دي سي جروب من خلال شركتها التابعة والمملوكة بالكامل "إن إم دي سي إنفرا" وشركة "CCC" أن تعلن عن تأسيس شركة جديدة تحت اسم "NMDCCC".

The new company will focus on delivering Oil & Gas onshore EPC projects in the UAE, leveraging on combined technical expertise in delivering innovative solutions for complex Oil & Gas projects.

وستتولى الشركة الجديدة تنفيذ مشاريع الهندسة والتوريد والإنشاء البرية في قطاع النفط والغاز داخل دولة الإمارات العربية المتحدة، إنطلاقاً من الإسقاطية من الخبرات الفنية المشتركة لتقديم حلول مبتكرة في تنفيذ المشاريع المعقدة في هذا القطاع الحيوي.

The launch of NMDCCC represents a pivotal step in NMDC Infra's journey to develop and expand its integrated services, in line with NMDC Group's strategy to continuously develop and strengthen the service ecosystem across its various sectors.

ويمثل تأسيس "NMDCCC" خطوة محورية بارزة في مسار تنمية قدرات "إن إم دي سي إنفرا" نحو تطوير وتوسيع محفظة خدماتها، بما يتوافق مع استراتيجية "إن إم دي سي جروب" الهدافة إلى تعزيز منظومة خدماتها الشاملة وترسيخ مكانتها كمزود رائد للحلول المتكاملة عبر مختلف قطاعات أعمالها.

Yours sincerely,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Eng. Yasser Zaghloul/ ياسر زغلول/
Group Chief Executive Officer/ الرئيس التنفيذي للمجموعة